
                                                                                                    ПО-38/ 25. 04.24г. 

 

 

              

ПИТАНЕ 

 

от МИГЛЕНА ПРОЙНОВА – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 25.04.2024 г. 

 

 

Моят въпрос е относно почистването на коритото на река Янтра. Поставен 

е от граждани, които се безпокоят, че има натрупани дървета, които е почистило 

БКС, но са оставени вътре в самото корито по бреговете на реката и се опасяват, 

че при валежи могат тези дървета да станат пречка и да причинят наводнения. Аз 

лично проверявах. От училище „Неофит Рилски” до Шиваров мост наистина има 

натрупване на дървета, а също така и голяма дървесна растителност, която може 

да причини проблеми. Така че моля за отговор кога Община Габрово наистина 

ще почисти коритото на реката? 
 



 

 

                                                                                                               

                                                                                                                           ПО-38/ 30.05.24г. 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

ОТГОВОР 

 

ОТНОСНО ПИТАНЕ ОТ МИГЛЕНА ПРОЙНОВА  –  ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК ОТ 

ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ГАБРОВО, ПРОВЕДЕНО НА 25.04.2024Г. 

 

ВЪПРОС: 

 

Моят въпрос е относно почистването на коритото на река Янтра. Поставен е от граждани, които 

се безпокоят, че има натрупани дървета, които е почистило БКС, но са оставени вътре в самото 

корито по бреговете на реката и се опасяват, че при валежи могат тези дървета да станат пречка и 

да причинят наводнения. Аз лично проверявах. От училище „Неофит Рилски” до Шиваров мост 

наистина има натрупване на дървета, а също така и голяма дървесна растителност, която може да 

причини проблеми. Така че моля за отговор кога Община Габрово наистина ще почисти коритото 

на реката? 

 

     УВАЖАЕМА ГОСПОЖО ПРОЙНОВА, 

 

     По повод повдигнатия от Вас въпрос, Ви информирам  следното: 

 

 Почистването на река Янтра и нейните притоци се извършва ежегодно в периода на 

маловодие, като с приоритет са рисковите участъци, създаващи предпоставки за наводнения, 

поражения върху сгради и инфраструктура. Графикът и възможността за премахване на 

растителност в речните корита се определя и от финансов, технически и човешки ресурс, като се 

отчита степента на риска.  

Относно премахнатите дървета и клони от ОП „Благоустрояване” Ви уведомявам, че те се 

извозват своевременно. 

 

 

С уважение, 

                          / П / 

Таня Христова 

Кмет на Община Габрово 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


